
 

Algemene Ledenvergadering 29 november 2022 
Aanwezig: Carla van den Bosch, Elea Venhuizen (voorzitter) 
Judith van der Meer (secretaris), Patrick Huliselan (penningmeester), Els, Kim, Linda, Baukje, 
Melchior 
 
 
Opening  
Elea opent de vergadering. 
 
Notulen Algemene Ledenvergadering 2021 
De notulen worden goedgekeurd.  
 
Financiële afsluiting 
De oudervereniging heeft dit jaar wat verlies gedraaid. Dit was een bewuste keuze, omdat het eigen 
vermogen hoger was geworden dan wenselijk, doordat er vanwege coronamaatregelen minder geld 
is uitgegeven in de afgelopen twee jaar aan activiteiten. Ook het komend jaar is er verlies begroot. 
Het huidige eigen vermogen staat op 7500,-. De intentie is dat het eigen vermogen aan het eind van 
het schooljaar op de gewenste 5000,- uitkomt.    
 
Vacatures 
De vacatures voor een nieuwe voorzitter en een nieuwe penningmeester staan nog open. 
Afgesproken is verder te werven middels het aanspreken van ouders en het ophangen van de 
vacature bij de ingangen van de units. Voorlopig zullen Elea en Patrick als voorzitter en 
penningmeester aanblijven.  
 
Statuten 
Er bestond twijfel of de ouderverening handelt volgens de statuten en of deze aangepast dienden te 
worden. Deze zijn zorgvuldig doorgenomen door het bestuur van de ouderverening. Het blijkt 
wenselijk twee extra bestuursleden aan te stellen, zodat het bestuur uit 5 personen bestaat. Hiervoor 
worden twee leven van de ov gevraagd. Verder zal er een rooster gemaakt worden voor de 
herbenoeming van de bestaande bestuursleden. Met deze wijziging en de kanttekening dat daar 
waar Stichting Rosascholen staat, Conexus gelezen kan worden, hoeven de statuten niet gewijzigd te 
worden.  

Begroting 2021-2022 door penningmeester, ter goedkeuring  
De kascontrolecommissie vindt dat de penningmeester een goede boekhouding  heeft uitgevoerd en 
dat de jaarrekening een getrouw beeld geeft van de grootte en samenstelling van het vermogen en 
van het resultaat over het schooljaar 2021-2022 . De kascontrolecommissie keurt het financiële 
overzicht 2021-2022 goed. Ook de begroting 2022-2023 wordt goed gekeurd. 

 
Verkiezing kascommissie 
Jolanda van Glimmerveen zal  opnieuw plaats nemen in de kascommissie. Daarnaast zal Paul van 
Haaster in de kascommissie plaats nemen.  

 

 

 


